
 

         Αθήνα, 20/07/2022 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς τον κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας 

 

ΘΕΜΑ: Σύμβαση για την Προμήθεια «Βελτίωση Υφιστάμενου Τυφεκίου G3 

(Προμήθεια Συλλογών Αναβάθμισης του τυφεκίου)» 

 

Η εταιρεία Ελληνικά Αμυντικά Συστήματα (ΕΑΣ) έχει κατασκευάσει μερικές 

εκατοντάδες χιλιάδες τυφέκια G3A3 και G3A4 τόσο για τις μονάδες του Ελληνικού 

Στρατού, όσο και ξένων στρατών από το 1977 έως σήμερα. 

Ήδη από το 2018 έχει προτείνει τόσο στον Ελληνικό Στρατό όσο και στο εξωτερικό την 

αναβάθμιση του τουφεκίου με αρκετά προτεινόμενα απάρτια, που έχει αναπτύξει και 

πιστοποιήσει και η ίδια. 

Παρόλα τα παραπάνω στις 2/6/2022 η ΑΣΔΥΣ (ΑΝΩΤΑΤΗ ΣΤΡΑΤΙΩΤΙΚΗ ΔΙΟΙΚΗΣΗ 

ΥΠΟΣΤΗΡΙΞΗΣ ΣΤΡΑΤΟΥ «ΘΗΣΕΑΣ») με την 23/22 Διακήρυξη Δημόσιου Διαγωνισμού 

για την Προμήθεια «Βελτίωση Υφιστάμενου Τυφεκίου G3 (Προμήθεια Συλλογών 

Αναβάθμισης του τυφεκίου)» ζητά να αγοράσει συγκεκριμένα απάρτια συγκεκριμένου 

κατασκευαστή, του με Cage Code G2832, εταιρείας που σύμφωνα με πληροφορίες μας 

εδρεύει στην Γιαννούλη Λαρίσης. Η εταιρεία αυτή, η οποία δεν διαθέτει ούτε ιστότοπο, 

φέρεται να είναι κατασκευαστής των απαρτίων που απαιτείται να προμηθευτεί ο 

Ελληνικός Στρατός και πιστοποιημένη κατά ΝΑΤΟ, αποκλειόμενου κάθε άλλου 

κατασκευαστή αντίστοιχων απαρτίων και μάλιστα των ΕΑΣ. Υπενθυμίζουμε πως τα ΕΑΣ 

διαθέτουν υπερσύγχρονη γραμμή παραγωγής για τα G3, που έχει κοστίσει πάνω από 

10.000.000 ευρώ και επίσης τα ΕΑΣ μπορούσαν να πάρουν απευθείας την προμήθεια, 

αφού πιστοποιήσουν τα δικά τους απάρτια. 
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Επειδή τα ΕΑΣ είναι από τις ελάχιστες εναπομείνασες εγχώριες βιομηχανίες, με κύριο 

μέτοχο το Ελληνικό Δημόσιο και δη το Υπουργείο Οικονομικών, εποπτευόμενη από το 

Υπουργείο Εθνικής Άμυνας, 

Επειδή τα ΕΑΣ δραστηριοποιούνται σε ανάπτυξη, παραγωγή, αναβάθμιση, 

εκσυγχρονισμό και συντήρηση όπλων και οπλικών συστημάτων επί σειρά ετών 

καλύπτοντας ανάγκες της χώρας μας και ξένων στρατών, 

Επειδή τα ΕΑΣ διαθέτουν υπερσύγχρονη γραμμή παραγωγής για τα G3, 

Ερωτάται ο αρμόδιος κ. Υπουργός: 

1. Τα ΕΑΣ ως κατασκευαστής του τυφεκίου έχουν δοκιμάσει και πιστοποιήσει 

τα συγκεκριμένα απάρτια; 

2. Τα ΕΑΣ αποκλείονται από τον Διαγωνισμό και εάν όχι, μπορούν να 

προσφέρουν τα δικά τους απάρτια; 

3. Γιατί επιλέγονται NSN (NATO STOCK NUMBER) ενός μόνο προμηθευτή και 

γιατί αναφέρεται ο κωδικός του αποκλειόμενου κάθε άλλου; 

4. Γνωρίζει η Γενική Διεύθυνση Αμυντικών Εξοπλισμών και Επενδύσεων 

(ΓΔΑΕΕ) ποιος πιστοποίησε τον συγκεκριμένο κατασκευαστή κατά ΝΑΤΟ; 

Εάν ναι να μας το γνωστοποιήσει. 

5. Γιατί υπογράφει την Προκήρυξη ο Υποδιευθυντής της ΑΣΔΥΣ και όχι ο 

Διευθυντής της; 

6. Εάν ολοκληρωθεί η αναβάθμιση του τυφεκίου με τις συγκεκριμένες 

προδιαγραφές, πόσες αναβαθμίσεις μπορούν να ακολουθήσουν; 
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